
 
Fortsatt användning av rådhuset / arbetsgruppens rapport 
 
Stadsstyrelsen 29.05.2023 § 247      
633/02.02.00/2022   
  
  
Beredning  Sampo Purontaus, kulturdirektör 

  
Stadsfullmäktige beslöt i samband med utarbetandet av budgeten 
2022 låta göra en utredning om rådhusets framtida användning 
och användningsändamål. 
  
Stadsdirektören tillsatte genom sitt beslut § 49 (14.12.2022) en 
arbetsgrupp för att göra upp ett förslag till Karleby rådhus framtida 
användning och användningsändamål. I beslutet förutsattes att 
arbetsgruppens plan kommer till stadsfullmäktige för behandling 
våren 2023. Bakom stadsdirektörens beslut fanns de diskussioner 
som förts i stadsfullmäktige om rådhuset (15.11.2021 och 
14.11.2022). 
  
Från och med hösten 2024, då Mellersta Österbottens 
Kammarorkester flyttar från fastigheten till Musikcentrum 
Snellman, är rådhuset fritt för annan verksamhet som lämpar sig 
för byggnadens karaktär och drag. Frigörandet av lokalerna i 
rådhuset ger möjligheten att diskutera hur lokalerna i stadens 
värdefullaste fastighet ska användas i framtiden. 
  
Till medlemmar i arbetsgruppen utsågs kulturdirektör Sampo 
Purontaus (ordförande), museidirektör Kristina Ahmas, 
bildningsdirektör Terho Taarna, lokalitetskoordinator Juha Jylhä, 
strategichef Piia Isosaari, Karleby Turism Ab:s verkställande 
direktör Teea Pietilä samt stadsdirektörens sekreterare Sonja 
Remell (sekreterare). Arbetsgruppen hade möjlighet att under 
utredningsarbetet även höra experter. 
  
Arbetsgruppen framlägger i bifogade rapport till stadsstyrelsen 
och vidare till stadsfullmäktige för kännedom och för fortsatta 
åtgärder sin åsikt om fastighetens värde och betydelse, om de 
åtgärder med vilka fastighetens värde och användbarhet tryggas 
samt om de verksamheter som passar bäst för rådhuset i 
fortsättningen. 
  
Bilaga A § 247   Arbetsgruppens framställan angående 

Karleby rådhus framtida användning 
  
Som tilläggsmaterial till bilagan ges stadsstyrelsen också en 
sammanfattning av kommunenkäten som gäller rådhuset.              
  



Vik. stadsdirektören  Stadsstyrelsen beslutar anteckna utredningen för kännedom och 
ge den vidare till stadsfullmäktige för kännedom. 
  

Beslut Stadsstyrelsen beslutade bordlägga ärendet.   
 
Stadsstyrelsen 19.06.2023 § 288 
633/02.02.00/2022 
 
 Bordlagts 29.5.2023 § 247 
 

Bilaga A § 288   Arbetsgruppens framställan angående 
Karleby rådhus framtida användning  

 
 Som tilläggsmaterial till bilagan ges stadsstyrelsen också en 

sammanfattning av kommunenkäten som gäller rådhuset.              
 
Stadsdirektören  Stadsstyrelsen beslutar anteckna utredningen för kännedom och 

ge den vidare till stadsfullmäktige för kännedom.  
 
Beslut Stadsstyrelsen godkände beslutsförslaget.  
 
 
Stadsfullmäktige 28.8.2023 § 81 
633/02.02.00/2022 
 

Bilaga A § 81 Arbetsgruppens framställan angående Karleby 
rådhus framtida användning (på finska)  

 
Stadsstyrelsen Stadsfullmäktige beslutar anteckna utredningen för kännedom. 
 
Beslut Stadsfullmäktige godkände beslutsförslaget.


